
Referat af Årsmøde d. 16/11-2024 kl. 20:15 til ca. 00:15 

1) Valg af dirigent 

Peter 

2) Valg af referent 

Anne-Mette 

3) Godkendt 

4) Godkendt 

5) Optagelse af aspiranter 

Ingen aspiranter i år 

6) Forslag til ændring/tilføjelse under ”optagelse og pointregler” ifm udnævnelse af æresmedlem 

v/Erik.  

Forslag er udsendt inden mødet: 

Forslaget blev drøftet og nedstemt  

Forslaget blev ændret så tilføjelsen er: 

- eller den som har udøvet en hel unik indsats 

Ændringsforslaget blev nedstemt 

7) Manglende point 

John har søgt om at blive æresmedlem 

Forslaget blev drøftet. 

Da man ikke kan søge om at blive æresmedlem er forslaget ikke gyldigt 

John har i stedet fået dispensation med begrundelse i at John skulle have haft at vide at man ikke 

kan søge om blive æresmedlem, så han i stedet kunne have søgt om at få dispensation. 

Ebbe søgte om at blive aspirant  

Ebbe blev i stedet indstillet til at blive æresmedlem. Forslaget blev godkendt og Ebbe er nu 

udnævnt til at være æresmedlem. 

Helle er skadet og melder sig som aspirant når hun er klar. 

8) Stortroldens beretning 

Stortrolden aflagde beretning og der var stående applaus som tak til Stortrolden. 

9) Hjemmeside 

Vores domæne er ved at blive flyttet ind under HG’s domæne. Anders sender et link ud når 

hjemmesiden er klar. Anders efterlyser en der vil kigge på layoutet – ingen meldte sig. 

10) Regnskabets time 

Kassetrolden gennemgik regnskabet 

Der mangler mad-regnskab for Troldens fodspor 2024. Anne-Mette tjekker hvad der ligger på mad-

regnskabet og sender til Svend-Erik. 

I regnskabet mangler indtægten fra Troldens fodspor 2024, Svend-Erik sender nyt revideret 

regnskab ud pr. mail, hvor man kan kommentere regnskabet. 

11) Budget for det kommende år 

Selvom troldens fodspor ikke giver det store overskud ser økonomien fin ud så kontingentet kan 

fastholdes, hvilket blev godkendt. 

12) Dagens løb 

Arne vandt den officielle bane. 

Tine og Mette kom ind som de første. 

Stor ros og tak for løbet 

13) Pointgivende løb - terminslisten 



Drøftelse af om reducere antallet af løb, så vi kommer mere samlet afsted eller om det er godt at 

have mange løb, så man bedre kan opnå point og blive bedre til fælles transport så vi er mere 

sammen. 

Der er stemt for at vi skal gå efter et max-point på 35 

 

Følgende løb udgår: 

Fejsø 2 point 

Rogaining   4 point 

50/25 Danmarks længste 4 point 

Blotslitet  2 point 

Midsommermilen  

 

Følgende løb ændres i point 

Vilselöpet ændres fra 2 til 1 

DM ultralang ændres fra 2 til 1 

 

Følgende løb tilføjes: 

9/3 Flyndersø  2 point 

15/12 Fur  2 point 

1. weekend i august MidtWildWest  2 point 

 

14) Status for troldens fodspor 2025 

Se aktivitetslisten 

 

15) ITF 2026  - (30 års jubilæum for ITF) 

Anders og Svend-Erik arrangerer med udgangspunkt i Næstved hvor Trolden er. 

 

16) Årsmødet 25 – (30 års jubilæum for årsmødet) 

Svend-Erik, Susanne og Anne-Mette 

 

Årsmøde 26 – afventer 

 

17) Troldeliste, pointoversigt og diplomer 

Diplomer blev overrakt og der blev klappet og taget billede 

 

18) Valg af Stortrold og kasserer 

Tine er valgt som Stortrold 

Svend-Erik er valgt som kasserer 

 

19) Årets Barske 

Arne er Årets Barske 2024 for som den eneste at have gennemført Klitløbet 

 

20) Årets bemærkelsesværdighed 

John er blevet tildelt de gule seler for at have kørt sin bil fast i mudderet 2 gange samme sted til 

Wild Easterly 

 



21) Eventuelt 

Fremover opfordres der kraftigt til at alle barske løber med mobil-telefon med lyd til de løb, hvor vi 

er samlet afsted.  

Anmodning om bedre e-mail disciplin, så man ændrer overskrift når man skifter emne, overvejer 

om alle skal have beskeden m.m. 

Erik læste et digt op omkring De Barske, som delvist er hentet fra AI 

Økonomi til 30 års jubilæum for hhv. årsmøde og troldens fodspor. Festudvalgene melder ud 

omkring økonomi når de er klar. 

Udkast til Beach-flag har Svend-Erik modtaget, men det skal ændre. Måske de er klar til december, 

så de kan komme med til Fur.    

 

 

 

 

 

 


